
                                                                                                                                   

Mo�on avskaffa 1 % ägardirek�vet i Luleå Energi Ab 

 

I genomgång av deras budget finner vi at det finns et ägardirek�v på 1% som 
blir ca 10 miljoner årligen. 

Dessa 10 miljoner återskapas Luleå Energi ab med bland annat et växthus på 
södra hamn och forskning/utveckling av bateri och vätgas. 

Nu anser vi at 1 % ägardirek�v skall avskaffas och pengarna skall återgå �ll 
kommunens gemensamma budget. Vårt argument är at forskning/ utveckling 
av bateri och vätgas inte ingår i Luleå kommuns kärnverksamhet utan den 
kostnaden får industrin stå för själv. Växthuset är inte heller en enhet som 
medborgarna ska stå för, den fyller ingen funk�on för den enskilde 
medborgaren. 

Vi kommer in i en lågkonjunktur och med kommunens höga belåning så finner 
vi det helt omöjligt at dessa frikos�ga 10 miljoner per år, ska fortsäta at 
finansiera industrin forskning och utveckling, samt et växthus. 

 

Vi ger uppdraget �ll kommunstaben at utreda 

- At Luleå Energi Ab skall avskaffa 1 % ägardirek�vet, och de pengarna ska 
oavkortat gå �llbaka �ll kommunens gemsamma budget. 

- Soliditet förblir oförändrad �ll nästa budge�örhandling.  
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